
Skolebestyrelsesmøde  

16-05-2024 

17:30 – 20:30 
 

Agenda: 

Tidspunkt Punkt Ansvarlig 

17:30 

Elevtrivselsundersøgelse 
 
Henrik fremlagde resultatet af 
elevtrivselsundersøgelsen. Den viste, at skolen, 
ligesom hele landet ligger lavt i den kategori, der 
hedder Støtte og Inspiration.  
 
Elevrådet har med udgangspunkt i undersøgelsen og 
en screening af de fysiske rammer udarbejdet en 
undervisningsmiljøvurdering, som peger på en række 
tiltag, der skal forbedre elevernes oplevelse af Støtte og 
Inspiration.  
 

Henrik 

18:00 
Aftensmad 
 
 

Alle 

18:20 

Nyt fra elevrepræsentant, skolens ledelse, formanden, 
medarbejderrepræsentant, SFO, skole og forældre 
 
Elever:  
Intet. Ikke til stede. 
 
Ledelse: 
Sidste skoledag – sidste skoledag for 9. klasserne er 
fredag 17. maj. Vi håber det bliver en god dag for alle.  
 
Besøg fra Litauen – Henrik fortalte om forløbet af 
besøget.  
 
Nyt Grønt flag – Vi har fået gentildelt det grønne 
miljøflag, fordi vi bl.a. gennem projekter i 
undervisningen har bragt miljø og klima på 
dagsordenen.  
 
Krea-gangen er tømt og håndværkerne er så småt gået 
i gang. Der er fortsat lidt udfordringer med 
finansieringen, men der er forslag til, hvordan vi kan 
imødekomme det.  
 
Møde- og ringetider. Vi er i gang med at udarbejde et 
forslag til nye møde- og ringetider for Lillehøj, da vi 
ønsker at omlægge næsten al UUV til to-lærertimer i 

Alle 



Lillehøj. Dette kræver, at morgenbåndet sløjfes og 
dermed skal der findes nye ringetider.  
 
Vi er i gang med at indsamle datoer til årets første 
forældremøde på årgangene.  
 
Formanden 
Næste møde for bestyrelsesformænd på tværs af 
skolerne mandag 26. august kl. 19 på Dansborgskolen.  
 
Medarbejdere 
Der er en oplevelse af, at der er bedre stemning og 
overskud i indskolingen. Der arbejdes stadig med de 
udfordringer der fortsat dukker op. 
 
SFO 
Majbørnene har haft en fin start.  
 
Der er gjort en indsats for at flere pædagoger er til 
stede i SFO-tiden i stedet for at gå til møder, 
forældresamtaler med mere.  
 
Skole og forældre 
Næste punkt på SKOK er elevdemokrati og 
beredskabsplan for ekstraordinære hændelser.  
 

19:00 

Skolens indsats vedr. ordblindhed 
 
Skolen har et system for screening af ordblinde elever.  
 
Der er succes med at invitere til ordblindecafeer. Det er 
ordblindevejlederen Nanna, der organiserer 
indsatserne.  
 
Vi undersøger, om vi har en informationsfolder til 
forældre med bekymring om ordblindhed, som beskriver 
hvordan man som forældre selv kan hjælpe barnet 
straks.  
 

Henrik 

19:15 

Årets succeser til årsberetning 
 
Principper er lovpligtige 
 
Genetablering af kontaktforældremøder 
 
Deltagelse i skolens udviklingsplan og skolens 
udviklingssamtale 
 
Elevrådets deltagelse i bestyrelsesmøder 
 
Genindførelse af mobilfri skole (hele dagen) 
 
 

Marcel 



19:30 

Status på udviklingsplanen 
 
Processen om Sammenhængende skolestart fylder 
stort set alt arbejdet styregruppen pt.  
 

Henrik + gruppe 

20:00 

Anti-voldspolitik samt fremlægge resultatet af 
undersøgelsen om vold, trusler og grimt sprog mod 
personale.  
 
Resultatet af undersøgelsen viste, at det er meget få 
klasser på skolen, der oplever gentagne episoder med 
grimt sprog, vold eller trusler mod personalet. Alle 
klasser, der oplever det findes på 1. og 2. årgang.  
 
Udskolingen oplever ikke problemet.  
 
Skolens TRIO (samarbejdsforum) drøfter, hvordan vi 
skal arbejde med resultatet.  
 

Henrik 

20:15 

Evaluering af bestyrelsens arbejde  
”Fik vi snakket om det rigtige?” 
 
Der blev spurgt ind til skolens samlede sygefravær, 
som i løbet af efteråret steg, ligesom hele Hvidovre 
Kommunes i øvrigt. 
 
Henrik fortalte, at sygefraværet stadig opleves at være 
for højt, men at det faktisk er faldet i sammenligning 
med den tilsvarende periode for et år siden, hvilket er 
godt.  
 
Der er enkelte langtidssygemeldinger, der har en 
negativ indvirkning på det samlede sygefravær. Disse 
forventes at ryge ud af statistikken, når ansættelsen 
ophører.  
 
Skolens samlede korttidsfravær er faldende og ligger 
på et ok niveau.  
 
Skolen har en del fraværssamtaler pt. for at afhjælpe 
det for høje fravær. Der er ikke andre tiltag i gang fra 
skolens side.  
 
 

Alle 

20:25 

Evt. + input til kommende nyhedsbrev 
 
Det aftales, at alle nyvalgte medlemmer, inviteres til at 
deltage i mødet i juni måned.  
 
Den nuværende bestyrelse opfordrer til, at den næste 
bestyrelse drøfter, om man skal undersøge om man 
kan indføre en 4-års periode i forskudte 2-års perioder.  
 

Alle 



Der er anmodet om asfaltering af cykelparkeringen i 
Langhøjparken.  
 

 
 

Forberedelse/kommentarer: 
 
Følgende materiale er vedlagt til bestyrelsens forberedelse: 

• Intet 
 

Emner til bestyrelsen fra Kontaktforældrene 

• Uhensigtsmæssig skærmbrug ud af skolen (Spil, fjernsyn til frokost mv.) 

• Behov for ekstra fokus på drenge, når der dannes nye klasser i 6. klasse 

• Sammenlægningen på 6. årgang. Hvorfor? Ressourcer til det? Behov for mere støtte 

• Kvalitet af skolemad 

• Aula retningslinjer for mængden af kommunikation på tværs af SFO, Klub, Skole, 
Kommune osv. 

• Mobilpolitik i SFO 
 

Følgende punkter til kommende nyhedsbrev: 
Middelalderuge 
Besøg fra Litauen 
Nyt grønt flag 
Sammenhængende skolestart 
Umv? 
5-punktsvendinger er forbudt på Harrys vej  


